



CMP/OCT/2024/0014

إعلان  
Announcement

Date	31/10/2024	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	خبر صحفي من مجموعة جي إف إنش المالية Press Release by GFH Financial Group	الموضوع
Information	<p>تود مجموعة جي إف إنش المالية الإعلان عن إطلاق تطبيقها المبتكر للأجهزة المحمولة للمستثمرين خلال مبادرة مستقبل الاستثمار (FII) في العاصمة السعودية الرياض.</p> <p>لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق.</p> <p>GFH Financial Group announced the launch of its innovative investor mobile application at the Future Investment Initiative (FII) in Riyadh, Saudi Arabia.</p> <p>For further details please refer to the attached release.</p>	المعلومة
Expected Financial Impact	<p>من المتوقع أن ينعكس هذا الإستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للمجموعة ويزيد عوائد المجموعة.</p> <p>This Investment is expected to reflect positively on the Group's financials and increase the returns for the Group.</p>	الأثر المالي المتوقع

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	

## مستعرضة أبرز حلولها المالية وقدراتها الرقمية خلال التجمع البارز الذي جمع المستثمرين وقادة الأعمال العالميين: مجموعة جي إف إتش المالية تطرح تطبيقاً جديداً للذكاء الاصطناعي للمستثمرين خلال مبادرة مستقبل الاستثمار (FII)

المنامة، مملكة البحرين – 29 أكتوبر 2024: أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") اليوم عن إطلاق تطبيقها المبتكر للأجهزة المحمولة للمستثمرين خلال مبادرة مستقبل الاستثمار (FII) في العاصمة السعودية الرياض، والتي تُعد واحدة من أبرز التجمعات العالمية للمستثمرين وقادة الأعمال من المنطقة والعالم. وقد اختارت جي إف إتش، بصفتها الشريك الاستراتيجي للمبادرة، هذا الحدث لإطلاق التطبيق، وذلك بحضور عملائها في المملكة العربية السعودية و منطقة الخليج، بالإضافة إلى عددٍ من المستثمرين والشخصيات البارزة من القطاعات المالية والتقنية والحكومية، الذين يجتمعون سنويًا في مبادرة مستقبل الاستثمار لمناقشة كيفية تشكيل مستقبل الاستثمار في المنطقة والعالم، و كان ذلك بمشاركة من قبل سعادة السيدة نور بنت علي الخليفة، وزيرة التنمية المستدامة والرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية ومعالى السيد خالد إبراهيم حميدان، محافظ مصرف البحرين المركزي.

يجسد هذا الإطلاق خطوة مهمة في رحلة التحول الرقمي للمجموعة ويعكس التزامها بتطوير وإطلاق حلول مالية مبتكرة تتماشى مع المشهد الرقمي الحالي الذي يشهد تطورًا مستمرًا. كما يأتي توقيت الإطلاق بالتزامن مع مبادرة مستقبل الاستثمار ليعكس حجم نشاط المجموعة في المملكة العربية السعودية و التطور الرقمي المدعوم من قبل مجلس التنمية الاقتصادية و المصرف المركزي في مملكة البحرين.

ويؤكد إطلاق التطبيق التزام جي إف إتش بتسخير التكنولوجيا للارتقاء بما تقدمه من خدمات وما توفره من حلول استثمارية متنوعة. يتميز التطبيق بتقنية الذكاء الاصطناعي، ويقدم مؤشرات ومعلومات استثمارية مُخصصة وشخصية، وبرنامج مُحادثات مدمج مع تقنية OpenAI لدعم العملاء على مدار الساعة. كما يُتيح التطبيق الجديد للمستثمرين الاستثمار في الصناديق خلال المحافظ الرقمية والمشفرة، مما يبسط المعاملات ويجعل من السهل على العملاء الاستثمار ضمن قائمة مُبتكرة من المميزات.

وفي معرض تعليقه على الإطلاق، قال السيد هشام الريس، الرئيس التنفيذي لمجموعة جي إف إتش المالية: "نفخر بتدشين تطبيقنا الجديد للأجهزة المحمولة خلال حدثٍ عالمي مرموق ومؤثر بحجم مبادرة مستقبل الاستثمار، والتي تحتضن عملائنا وغيرهم من المستثمرين الراندين من جميع أنحاء العالم تحت سقفٍ واحد. إن كوننا شريكًا استراتيجيًا لمبادرة مستقبل الاستثمار يمنحنا المنصة المثالية لتسليط الضوء على نهجنا الاستثماري المبتكر وعروضنا المتنوعة ونطاق أعمالنا، بالإضافة إلى استعراض أحدث حلولنا الرقمية المتطورة. تم تجهيز التطبيق الجديد بمميزات فريدة ستترك بصمة مُهمة في كيفية تفاعل مستثمرينا مع المجموعة ومحافظهم الاستثمارية. هذا التدشين يمثل علامة فارقة في رحلتنا للتحول الرقمي وشهادة على مساعينا الدؤوبة لتنمية قاعدة مستثمرينا في منطقة الخليج و خارجها عبر توفير استثمارات في القطاعات ذات الأولوية الاستراتيجية."

### --النهاية--

نبذة حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب:

تعتبر مجموعة جي إف إتش المالية واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، وإدارة الثروات، والأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا، والمملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [www.gfh.com](http://www.gfh.com).

للمزيد من المعلومات والاستفسارات الإعلامية، الرجاء الاتصال بـ:

#### نوال الناجي

مدير أول – قسم العلاقات المؤسسية،  
مجموعة جي إف إتش المالية

هاتف: +973 17538538

البريد الإلكتروني: [nalnaji@gfh.com](mailto:nalnaji@gfh.com)

الموقع الإلكتروني: [www.gfh.com](http://www.gfh.com)



## **GFH Unveils Cutting-Edge First AI Investor Mobile App at the Future Investment Initiative**

*- Prestigious gathering of global investors and business leaders sees GFH showcase its innovative financial solutions and digital capabilities*

**Manama – 29 October 2024:** GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") today announced the launch of its innovative investor mobile application at the Future Investment Initiative (FII) in Riyadh, Saudi Arabia. As one of the most prestigious global gatherings of investors and business leaders from the region and around the world, GFH, which is a Strategic Partner of FII, selected the event for this milestone launch. Marking the occasion, GFH was joined by its clients from Saudi Arabia and the GCC as well as other investors and leaders from the world of finance, technology, and government who gather annually at FII to shape the future of investment in the region and beyond. Among those present were H.E. Noor bint Ali Alkhulaif, Minister of Sustainable Development and Chief Executive of the Economic Development Board and H.E. Mr. Khalid Ebrahim Humaidan, Governor of the Central Bank of Bahrain (CBB).

The launch is another significant step in GFH's digital transformation journey and its commitment to developing and launching innovative financial solutions in today's fast-evolving digital landscape. The timing of the launch, in conjunction with FII, also highlights the Group's deep involvement in the Kingdom of Saudi Arabia as well as Bahrain's ongoing digital transformation supported by the Economic Development Board and the CBB.

The launch of the app further signifies GFH's commitment to harnessing the power of technology to enhance the delivery of its diversified investment services and solutions. The app boasts AI-powered technology, providing personalized investment insights, and a chatbot integrated with OpenAI for round-the-clock customer support. It also allows investors to subscribe to GFH's investment funds through digital and crypto wallets, streamlining transactions and making it easier for clients to invest, among other innovative features.

Commenting on the launch, Mr. Hisham Alrayes, Group CEO of GFH, said "We are proud to unveil our new mobile app at such a prestigious and influential global event as the Future Investment Initiative, where our clients and other leading investors from around the world have gathered. Being a Strategic Partner of FII provides us with the perfect platform to showcase our innovative investment approach, diversified offerings and reach, as well as our latest cutting-edge digital solutions. The app's unique features have the potential to revolutionize how our investors interact with the Group and their portfolios. This launch marks a milestone in our digital transformation journey and is a testament to our ongoing efforts to expand our investor base in the GCC and beyond by offering investments in sectors of strategic priority."

**-Ends-**



**About GFH Financial Group B.S.C.**

GFH Financial Group is one of the most recognised financial groups in the Gulf region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and assets under management exceeding US\$21 billion dollars. The Group's operations are principally focused across the GCC and North Africa, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit [www.gfh.com](http://www.gfh.com).

**Media Contacts:**

**GFH Financial Group**

**Nawal Al-Naji**

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: +973 17538538

Email: [nalnaji@gfh.com](mailto:nalnaji@gfh.com)

Website: [www.gfh.com](http://www.gfh.com)